讀者權益聲明書(圖解步驟說明)20140703
步驟一:點選學校圖書館首頁右方或附醫圖書室首頁上方

*開通帳號*
http://140.128.138.202:8088/Activation4Privileges/module_WithoutMenu.php?mod=SignUp&act=Display
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步驟二詳閱資料(閱覽規則及館藏資料借閱規則)
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Dear Library Patrons:

To help you better understand the library regulations, ensure the accuracy of your personal
information, you are required to sign “The Statement of Patron's Privileges.” Please provide
valid contact information and email address to confirm receiving all mails (such as due, overdue,
and appointed book arrival nofifications) from the Library as scheduled. Your borrowing
privileges will be activated after checking your mailbox. If you register several email addresses,
please log in each account to confirm. The signing procedures would be completed so you can
start using the Library services.

Each reader needs to sign only once. It is unnecessary for you to sign again if you keep the
same Library Card numbers when changing user ID. To prevent delay in the approval of your
patron privileges, please complete this online agreement application at your eariiest
convenience, and also make sure that you have read “Rules for Reading” and “Rules for v

ing and Returning ™
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步驟三:登入帳號密碼(請先看完紅色框框)
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Please enter National Identity Card number for faculty and staff,
medical personnels, alumni, research assistants and readers who
register in the Interlibrary Loan System for University libraries
consortium of centeral Taiwan. Foreign members please enter your
ARC. (Alien Resident Certificate).
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Please re-apply for a new usel 1D if your Library Card is lost. (e.q., if
your student ID is 0203016, 02030161 should be your new user ID.)
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By default, your password is your birthday in the form of YYMMDD.
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步驟四:確認電子信箱以及手機號碼
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步驟五:到信箱收認證信
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步驟六:到自己的信箱收信，會收到一封信件主旨：請立即回覆：簽署「中山醫學大學圖書館讀者權益聲明書」之確認函，點選紅框連結處
	 

	 

 

 

 

 

 

 

親愛的 輔來旭特，您好：

感謝您簽署「中山醫學大學圖書館讀者權益說明書」!
這封信是要確認您簽署「中山醫學大學圖書館讀者權益說明書」時登錄於本館系統之電子郵件信箱，日後本館所有之「圖書將到期通知、圖書逾期通知、預約書到館通知、電子報…」均會寄送至此信箱，敬請注意，以免因漏失通知單而招致罰款。

請點選下列連結以便正式開啟借閱權限。
http://140.128.138.202:8088/Activation4Privileges/module_WithoutMenu.php?mod=SignUp&act=EmailConfirm&m=1&s=1008&g=56tchnp2fieilhblu7rq4jgi91

若無法連結，請複製下列網址另行連結：
http://140.128.138.202:8088/Activation4Privileges/module_WithoutMenu.php?mod=SignUp&act=EmailConfirm&m=1&s=1008&g=56tchnp2fieilhblu7rq4jgi91

(PS:請注意，若有填寫兩組電子郵件信箱，需要才算完成開啟。) 

您的證號為：A123456789
如需更改密碼，請自行至【圖書館網頁/個人化服務】修改。

如您對本館有任何建議，歡迎您隨時提出!

圖書館 敬啟
借還書櫃檯電話:(04)24730022分機11030 轉11或13


 

 




步驟七:完成簽署後，就能借書囉 ^_^
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有補證過的人需要注意





填選自己有在使用的email，沒有在使用的email請刪除


若有兩組以上的email，在email間要加個 ;�例如:123@gmail.com;345@gmail.com�備註:分號(;)必須是半形小寫


打*號為必填欄








記得打勾





若步驟四有填兩個以上的email，那麼每一個信箱都需認證








